

the Board of Directors for Middle East Glass Manufacturing Company Meeting was held on 7 November 2023

ملخص محضر اجتماع مجلس ادارة شركة Summary of the minutes of meeting of الشرق الاوسط لصناعة الزجاج

و المنعقد بتاريخ 7 نوفمبر 2023

The Board of Directors of the Middle East Glass Manufacturing Company met under the chairmanship of Mr. Abdul Galil Besher, Chairman of the Board. The following is a summary of the meeting resolutions:

اجتمع مجلس ادارة شركة الشرق الاوسط لصناعة الزجاج برئاسه السيد: عبد الجليل عبد الحق بشر رئيس مجلس الادارة وفيما يلى ملخص قرارات الاجتماع:

The Board unanimously approved:

الموافقة بالإجماع على:

Resolution No. (1)

The attending Board Members discussed the separate and consolidated financial statements for the third quarter of the financial period ending on 30 September 2023. Accordingly, the attending Board Members resolved unanimously the content of the second quarter separate and consolidated financial statements.

القرار رقم (1)

قام السادة أعضاء مجلس الإدارة الحاضرين بمناقشة القوائم المالية المستقلة والمجمعة للشركة عن الربع الثالث من الفترة المالية المنتهى في 30 سبتمبر 2023. وعليه قرر أعضاء مجلس الإدارة الحاضرين بالإجماع الموافقة على ما جاء بها.

Inventor Relation Manager

مدير علاقات المستثمر

